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Protokoll fört vid 
Gävleborgsdistriktets möte 23 april 
2009 klockan 19.00 i Bollnäs

Närvarande:
Ockelbo 2 st.
Hofors 2 st.
Edsbyn 0 st.
Ljusdal 1st.
Gävle 1 st.
Sandviken 4 st.
Söderhamn 1 st.
Bollnäs 1st.
Hudiksvall 2 st.
Järvsö 1st.
Skutskär 2st.
Valbo 0 st.
    17

Schäferhundklubben 1 st.
Från styrelsen: Bengt-Olof Brandt, Lars Carlborg, Siv Danbrink, Leif Jönsson,
Jessica Wängdahl, Laila Ericsson.

§ 20
Mötets öppnande

Ordförande Bengt-Olof Brandt förklarade distriktsmötet för öppnat.

§ 21
Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes till 17 ombud med 36 röster.

§ 22
Anmälan av övriga frågor

Fanns inga övriga frågor.

§ 23
Fastställande av dagordning

Beslöts att godkänna den föreslagna dagordningen.

§ 24
Val av justerare

Att jämte dagens ordförande justera protokollet valdes Laila Lindgren, Ockelbo BK 
och Marie Larsson, Ockelbo BK.
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§ 25
Tidigare protokoll

Beslöts att lägga protokollet från 30 oktober 2008 samt årsmötesprotokollet till 
handlingarna.

§ 26
Ekonomi

Ordförande föredrog ekonomin, resultat  minus 7880:44.

§ 27
Inkomna skrivelser

Hudiksvalls BK, fel e-mejladress på hemsidan.
Remiss Agility regler 2012.

§ 28
Utgående skrivelser

Kallelse till distriktsmöte
Regelremiss angående bruksprov 2012

§ 29
Rapporter

Agility:
Sekreteraren rapporterade: Agility Info nr 1 är utskickat
Inbjudan till agilitydistriktsmöte
Tina Wikberg har varit på C-Agility konferens
Tävlingsledarkurs har startat 27 mars med 5 deltagare.

HUS:
Jessica Wängdahl rapporterade: Jessica och Marie Lund har varit på C-HUS 
konferens
Sektorn har haft möte i Bollnäs 1 mars
Informationskväll 20 april i Bollnäs för instruktörer, 15 deltagare
Spårkursen fortgår, nästa kurstillfälle blir 2 maj och 24 maj

RUS: Ordförande rapporterade: Utställnings ansvariga har utbildats i Gävle, 2 från 
Gävle och 3 från Ljusdal. Sandviken har haft en liknande utbildning genom SKK.
Gerd Melin har varit på C-RUS konferens.

Tjänstehund: Ordförande rapporterade: Det har varit informationsmöte om 
räddningshundar i Bollnäs med 16 deltagare och i Gävle med 32 deltagare, det 
kommer att startas en kurs för räddningshundar (datum inte klart)

TÄS: Leif Jönsson rapporterade: Domarkonferens i Bollnäs 18 april med 20 
deltagare. Utskickat ”akut domarbrist”, examination (teori) 4 tävlingsledare i 
Hudiksvall, examination tävlingssekreterare i Gästrikland med 6 godkända, 
examination tävlingsledare i slutet av maj i Bollnäs tillsammans med Söderhamn, 
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examination tävlingssekreterare i maj i Hudiksvall tillsammans med Söderhamn, en 
vecka kvar att söka tävlingar 2009, alla klubbar har inte skickat in, inställd 
bevakningstävling i Ljusdal p.g.a. snö

Hundars mentalitet: ordförande rapporterade: MH i Hofors 12 april ställdes in p.g.a. 
snö, årets första MH i Bollnäs 25 april, 2-3 maj M3 utbildning i Gävle, 30-31 maj M1-
M2 utbildning i Gävle.

Hemsidan:
Fungerar någorlunda bra, ev. byte av webbadministratör.

SM 2010:Leif Jönsson rapporterade: arbetet pågår fortlöpande med möten, 
sponsringsgruppen vill ha ett konto (Bg eller Pg) snarast, info ligger ute på hemsidan, 
adress; http://www.sbk-sm.se/bruks-ipo.2010/index.html

Övriga rapporter:
Fanns inga

§ 30
Kongresshandlingarna:
Distriktets 2 representanter har 9 röster vid kongressen som hålls 9-10 maj i 
Sollentuna,  noterbart: Hudiksvalls BK redovisat försent verksamhetsstatistiken till 
centrala, står i verksamhetsberättelsen, representanterna fick i uppdrag av mötet att 
ta upp skillnaderna i verksamhetsberättelsens resultat- och balansräkning gentemot 
revisionsberättelsen, omval av alla poster, 

Kongresshandlingarna gicks igenom.

Motioner:
nr 1 Avslås
nr 2 Bifalles
nr 3 Avslås

Förbundsstyrelsens Förslag
Bifalles

Förtydligande inför kongressen 2009, medlemsavgiftshöjning 2010
Mötet avslår medlemshöjningen 50:-, diskuterades livligt kring denna höjning, tappar 
vi medlemmar ute på klubbarna? Kan FS banta budgeten? Delegaterna får fritt 
”spelrum”.

§ 31

Remiss angående 2012 års regler
Remissförslaget har skickats till klubbarna, svar till D-TÄS 11 maj, dessutom har 
TÄS´s förslag skickats ut, blir ett särskilt möte om detta. Agilitysektorn kommer att gå 
igenom sina regler 19 maj.

§ 32
Övriga frågor
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Fanns inga övriga frågor.

§ 33
Nästa distriktsmöte

Nästa distriktsmöte blir 28 maj 2009 klockan 19.00 i Bollnäs.

§ 44
Avslutning

Mötet avslutades av ordförande Bengt-Olof Brandt som tackade för visat intresse.

Justeras Justeras

…………………………. ………………………………
Siv Danbrink Bengt-Olof Brandt
Sekreterare Ordförande

Justeras Justeras

………………………… ……………………………..
Laila Lindgren Marie Larsson


